
Geachte leden van de gemeenteraad van Bloemendaal,  

 

Maandag 16 september is er een extra raadsvergadering i.v.m. de spooraanpassingen op het baanvak 

Haarlem-Zandvoort.  

 

Met de inzet van de wethouder zoals hij dit verwoordt in de wethoudersbrief wordt het algemeen 

belang van Bloemendaal gediend.  

Vooralsnog is het resultaat van dit overleg, dat wel de lasten bij Bloemendaal gelegd worden, maar 

maatregelen voor vermindering van geluidshinder en overlast ontbreken!  

 

Bij motie kunt u als raad tot uitdrukking te brengen dat u het essentieel vindt dat de leefomgeving 

van Bloemendaal door de extra lasten niet geschaad wordt.  

Een dergelijke motie, waar we met dit raadsadres om vragen, brengt tot uitdrukking dat de 

wethouder een raadsbreed standpunt uit draagt.  

 

Namens de Vrienden van Middenduin, met vriendelijke groet  

Ed Prins, voorzitter SVvM 


